

魔幻重庆+成都之旅 (进出成都) ♀ (成都/重庆/大足石窟

/南川/金佛山/武隆/彭水)









行程特点

- 世界自然遗产金佛山
- 天生三桥 (世界上最大的天生桥)
- 蚩尤九黎城
- 洪崖洞吊脚楼
- 李子坝轻轨穿楼
- 能猫基地

特点美食

- 金佛山风味
- 竹筒宴风味
- 渝菜风味
- 巴国风味
- 天府风味
- 重庆鸳鸯火锅

吉隆坡 - 成都

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续,后乘搭国际航班飞往成都。 酒店: 天府国际酒店或当地同级 5★

成都(2.5小时)大足(3小时)南川(早/午/晚)

【宝顶山石窟】(含电瓶车)世界文化遗产-大足石刻,其规模宏大,刻艺精湛, 内容丰富,具有鲜明的民族特色,被国内外誉为神奇的东方艺术明珠。

【昌州古城】内有昌州府邸、金明寺、戏台戏楼等多个热门打卡地。这里不仅拥有历 史韵味,城内还集茶文化、酒文化、旅游文化于一体,从而可以从不同层面,体验宋 朝古城厚重历史之美。酒店: 南川恒安戴斯大酒店或当地同级 5★

南川(2小时)武隆

(早/午/晚)

【金佛山】(含索道往返+环保车+电瓶车)集多种样式的植物为一体,有东方阿尔 卑斯山的美誉。【**古佛洞**】位于金佛山山顶部位,极目远眺,视野辽阔,天高云低, 云绕山半,景色如画,气象万千。【绝壁栈道】金龟朝阳观景台至灵观洞1500米的 可以观金山云海还可能邂逅"佛光"奇观。【金龟朝阳步道】龟朝阳景区是由金佛山西 坡绝壁跟山上呈现的缓坡,所展现出来的奇特景观会让你啧啧称奇,缓坡是大小不一 的两座山峰,大坡远观就跟椭圆形龟背似的,形状很是饱满。小坡则显得很狭长,仿 佛是龟的头部在努力往前伸展似的。【**天星小镇**】汇聚巴渝淳朴民风,以民国时期巴 渝风情吊脚楼为建筑特色的精致小镇。酒店:依云度假酒店或当地同级 5★

第四天 武隆(1.5小时)彭水

(早/午/晚)

【仙女山国家森林公园】 (含小火车) 拥有着青幽秀美的丛林碧野景观, 被 誉为"南 国第一牧原"和"东方瑞士",其旖旎美艳的森林草原风光在重庆独树一帜。

【天生三桥】是世界上最大的天生桥群、世界第二大天坑群和天生 三桥 (含环保车+ 下行电梯, 含电瓶车), 这里是张艺谋影片《满城尽带黄金甲》唯一外景地。 酒店: 两江假日酒店或当地同级4★

彭水(3.5小时)重庆

(早/午/晚)

【蚩尤九黎城】中国最大的苗族传统建筑群,主要建筑有蚩尤大殿、蚩尤神府、九黎 神柱、北斗七星景观亭等苗族特色建筑。众多的苗族非物质文化遗产传承人会在这裡 表演绝活,如上刀山、下火海,古老的冷兵器展览等。接着参观苗族手工艺部落, 观赏极限快乐杂技秀,南滨路夜游。酒店:奥蓝国际酒店或当地同级5★

第六天 重庆

(早/午/晚)

【解放碑步行街】是重庆市中心繁华的商业街,也是重庆的时尚地标,是购物、 品尝美食的好地方

【洪崖洞吊脚楼】以巴渝传统建筑特色的"吊脚楼"风貌为主体,依山就势,沿江而建 结合休闲旅游、餐饮娱乐、时尚商业的旅游区。其夜景奇幻美丽,仿若宫崎骏电影 《千与千寻》里的动画场景。

【国泰艺术中心】由国泰大剧院和重庆美术馆两部分组成,其黑红两色的"题凑"交织 堆砌,远远望去像一团熊熊燃烧的篝火。

【中山四路】街道在保留文物遗迹历史面貌的同时,又融合巴渝建筑特色,将沿街众 多建筑改为青砖灰瓦、拱窗拱廊的中西合璧风格,被评为重庆最美街道。

【人民大礼堂】(外观)一座仿古民族建筑群,重庆市的标志性建筑之一

【人民广场】是重庆市的市政、文化、休闲 广场,也是举行全市盛大集会和活动的 场所。接着体验长江索道单程。晚餐品尝鸳鸯火锅后,入住酒店.

酒店: 奥蓝国际酒店或当地同级 5★

重庆(高铁2小时)成都 第七天

(早/午/晚)

早餐后,参观综合特产店【磁器口古镇】清时期是重要的水陆码头, 为嘉陵江下游物资集散地,也是重 庆主城区内少有的能领略老重庆风味的地方。 体验【李子坝轻轨穿楼】重庆第一条轨道交通,也是首座跨座式单轨线路的开通。 李子坝轻轨车站和这栋居民楼,是同步设计、同步建设、同步投用的。 酒店: 赛仑吉地酒店或当地同级5★

第八天 成都 - 吉隆坡

(早/午/晚)

【熊猫基地(含电瓶车)】饱览数十只熊猫滚滚嬉戏游玩的日常,与可爱 的大熊猫互动。

【锦裡民俗街】成都知名的步行商业街,在这条街上有茶楼、客栈、酒楼 酒吧、戏台、风味小吃、工艺品、土特产,充分展现了三国文化和四川 民风民俗的独特魅力。

【春熙路】成都的中心街区和繁华商圈,购物娱乐休闲的绝佳之地。

【太古里】建筑设计风格独特,相比于其他的购物中心更具观赏价值,这 里保留了古老的街巷和历史的建筑,也是奢侈品天堂。

第九天 吉隆玻

(机上用餐)

抵达吉隆坡

倘若原定的景点不对外开放,将由其他是	景点取代 * 以上	的景点先后顺序可根	据具体的情况有所调整。
--------------------	-----------	-----------	-------------

* 在主要节日, 商业展览, 旅游旺季期间, 住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

价格: 出发日期:

购物站:综合特产店

联络方式:



MAGIC CHONGQING + CHENGDU TOUR (IN/OUT CHENGDU)

(Chengdu/Chongqing/Dazu Grottoes/Nanchuan/Jinfoshan/Wulong/Pengshui)









Highlights:

- World Natural Heritage Jinfo Mountain
- Tiansheng Sangiao (The largest natural bridge in the world)
- · Chiyou Jiuli City
- Hongyadong Diaojiaolou
- Liziba light rail passes through the building
- Panda Base

Meal Highlights :

- Jinfoshan Cuisine
- Bamboo Banguet Cuisine
- Chongging Cuisine
- Baguo Cuisine
- Tianfu Cuisine
- Chongqing Yuanyang Hot Pot

Day 1

KUALA LUMPUR – CHENGDU

(MOB)

Assemble in KL International Airport for flight to Chongqing.

CHENGDU (2.5 HRS) DAZU (3HRS) NANCHUAN

(B/L/D)

[Baodingshan Grottoes] (including battery car) World Cultural Heritage - Dazu Rock Carvings, with its large scale, exquisite carving skills, rich content, and distinctive national characteristics, it is hailed as a magical pearl of oriental art at home and abroad

[Changzhou Ancient City] There are many popular check-in places such as Changzhou Mansion, Jinming Temple, and Theater Stage. Not only does it have historical charm, but the city also integrates tea culture, wine culture, and tourism culture, so that you can experience the rich historical beauty of the ancient city of the Song Dynasty from different levels.

Hotel: Days Hotel Suites Hengan Changging or similar local 5★

NANCHUAN (2HRS) WULONG

(B/L/D)

[Jinfo Mountain] (including round-trip ropeway + environmentally friendly car + battery car) integrates various types of plants and has the reputation of the Oriental Alps.

[Ancient Buddha Cave] is located at the top of Jinfo Mountain. You can see far into the distance and have a vast field of vision. The sky is high and the clouds are low, and the clouds surround half of the mountain. The scenery is picturesque and the weather is endless

[Cliff Cliff Plank Road] The 1,500-meter high-altitude plank road from Golden Turtle Chaoyang Observation Deck to Lingguan Cave. Visitors can step on the plank road as if they are taking tiny steps in the air. Under special climatic conditions, tourists on the plank road can not only view Jinshan Mountains and seas of clouds, but also encounter the "Buddha's Light" "Wonderful.

[Golden Turtle Chaoyang Trail] Turtle Chaoyang Scenic Area is composed of the cliff on the west slope of Jinfo Mountain and the gentle slope on the mountain. The peculiar landscape displayed will make you marvel. The gentle slope is two peaks of different sizes. The large slope looks like an ellipse from a distance. It is shaped like a turtle's back and is very plump in shape. The small slope looks very narrow and long, as if the turtle's head is trying to stretch forward.

[Tianxing Town] is an exquisite town that gathers the simple folk customs of Bayu and features Bayu-style stilted buildings during the Republic of China. Hotel: Yiyun Holiday Hotel or similar local 5★

Day 4

WULONG (1.5HRS) PENGSHUI

[Fairy Mountain National Forest Park] (included train ride) has a green and beautiful forest and green landscape, and is known as the "No. 1 Pasture in the South" and "Oriental Switzerland". Its beautiful forest and grassland scenery is unique in Chongqing. **[Tianshengqiao]** is the largest group of natural bridges in the world, the second largest group of Tiankengs in the world, and the third natural bridge (included buggy car + down elevators+ battery car). Watch the extreme happy acrobatics show and take a night tour on Nanbin Road.

Hotel: Liangjiang Holiday Hotel or similar Local 4★

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

PENGSHUI (3.5HRS) CHONGQING

[Chiyou Jiuli City] The largest Miao traditional building complex in China. The main buildings include Chiyou Hall, Chiyou Temple, Jiuli Divine Pillar, Big Dipper Landscape Pavilion and other Miao characteristic buildings. Many inheritors of the Miao intangible cultural heritage will perform unique skills here, such as climbing the knife mountain, descending into the sea of fire, and ancient cold weapon exhibitions. Then visit the [Miao Handicraft Tribe] .Watch the extreme happy acrobatics show and take a night tour on Nanhin Road, Hotel: Ourland Hotel or similar local 5

Day 6

CHONGQING

[Jiefangzhuan Walking Street] is a bustling commercial street in the center of Chongqing and a fashion landmark in Chongqing. It is a good place for shopping and tasting food. [Hongyadong Diaojiaolou It is built along the mountain and along the river, and combines leisure tourism, catering, entertainment, and fashionable commerce. The night view is fantastic and beautiful, just like the animated scene in Hayao Miyazaki's movie "Spirited Away". **[Cathay Art Center]** consists of two parts, the Cathay Grand Theater and the Chongqing Art Museum. Its black and red "titles" are intertwined and stacked, and it looks like a blazing bonfire from a distance. [Zhongshan 4th Road] The street not only retains the historical appearance of cultural relics, but also integrates the architectural characteristics of Bayu. It is rated as the most beautiful street in Chongqing. [People's Grand Hall] It is an antique ethnic building complex and one of the landmark buildings in Chongqing. [People's Square] It is the municipal, cultural and leisure square of Chongging, as well as the place. Then experience the one-way Yangtze River Cableway. After enjoying Yuanyang hotpot for dinner, check into the hotel. Hotel: Ourland Hotel or similar local 5*

Day 7

CHONGQING (Train 2HRS) CHENGDU

(B/L/D)

[Ciqikou Ancient Town] After breakfast, visit Comprehensive Specialty Store. It was an important water and land wharf in the Qing Dynasty, and it was the distribution center for materials in the lower reaches of the Jialing River. It is also a rare place in the main urban area of Chongging where you can appreciate the flavor of old Chongqing. Experience [Liziba watching the light rail pass through buildings The first rail transit in Chongqing is also the opening of the first straddle monorail line. The Liziba light rail station and this residential building were designed, constructed and put into use simultaneously. Hotel: Serengeti Hotel or similar local 5★

Day 8

CHENGDU - KUALA LUMPUR

(B/L/D)

Visit 【Panda Base (include electric vehicle)】 to enjoy the daily life of dozens of pandas rolling and playing, and interact with cute pandas. [Jinli Folk Street] A well-known pedestrian commercial street in Chengdu. There are teahouses, inns, restaurants, bars, theaters, snacks, handicrafts, and local specialties on this street, which fully demonstrates the unique charm of the culture of the Three Kingdoms and Sichuan folk customs. [Chunxi Road] Chengdu's central neighborhood and prosperous business district, a perfect place for shopping, entertainment and leisure. **[Taikoo Li]** has a unique architectural design style. It retains ancient streets and historical buildings and is also a paradise for luxury goods.

Day 9

KUALA LUMPUR

Arrival Kuala Lumpur with sweet memories

(MOB)

Shopping Shop: Comprehensive Local Store

Contact: Price: **Departure Date:**